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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tijana Kocijel (IDS-ISU) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje me zanima vezano za mamograf obzirom da su prikupljena sva sredstva i hvala 
svima, još jednom, na hvale vrijednoj, humanitarnoj akciji i kada bi to išlo u realizaciju.  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
 
„Mogu danas još jedanput javno ponoviti i zahvaliti svima koji su bili na nedavnom sastanku 
između Grada Labina, Lige protiv raka, Istarskih domova zdravlja, pročelnice Gordane Antić 
ispred Istarske županije gdje je dogovoreno da mamograf nastavlja točno onako kako smo 
zamislili ali su sada dogovoreni i detalji. Znači sljedeće. Mamograf će se kupiti na način da će 
se provesti javna nabava sa strane Grada Labina. Tehničku dokumentaciju će pripremiti osobe 
zadužene za javnu nabavu u Istarskim domovima zdravlja u Puli. Nakon što nam oni to 
pripreme, naše službe u Gradu će provesti nabavu. Sklopit će se ugovor sa najpovoljnijim 
ponuđačem, sukladno onim tehničkim uvjetima koja je propisao Istarski domovi zdravlja 
odnosno struka koja se bavi navedenim. Nakon toga Grad Labin kupuje, zajedno sa svim 
općinama Labinštine. Iskoristit ću trenutak, uz donaciju, moramo znati da je Grad Labin uplatio 
150.000 kuna i da su sve skupa općine Labinštine, svaka dala po 37.500 kuna. Na kraju ćemo, 
kada se kupi i fizički dođe u Labin ovaj uređaj, Grad kao onaj preko kojeg sve to skupa ide, će 
kupiti i fizički donirati nakon potpisa ugovora o donaciji mamograf i biti će smješten ovdje u 
labinskoj ispostavi Istarskih domova zdravlja. Razgovarali smo s novom ravnateljicom 
Ispostave, gđom. Tamarom Fable Karlić tako da su svi s time upoznati. Bila je i dr. Lorena 
Brnjac na tom sastanku, koja se upravo bavi time i mislim da je jedna priča zaokružena. Znamo 
da će postupak sigurno potrajati obzirom da to nije bilo kakva stvar ali mi se nadamo da će 
sve to ići po onom nekom planu koji smo zamislili i da će u toku ove godine i službeno ići u 
funkciju mamograf.“ 
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